To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMMAN STOCK EXCHANGE Date: 11-02-2025 01:32:36 PM Subject: Appointment of Board of Directors Members	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بورصة عمان التاريخ: 11-02-2025 01:32:36 PM الموضوع: تعيين اعضاء مجلس إدارة
Please be informed that the Jordanian Association of Securities Investors has appointed Mr. Walid Mohammad Abdel Fattah Al-Abdallat as its representative on the company's Board of Directors. Additionally, the Syndicate of Financial Services Companies has appointed Mr. Anwar Basheer Subhi Al-Saqqa as its representative on the Board of Directors, effective 29/01/2025.	أرجو إعلامكم بأن الجمعية الأردنية لمستثمري الأوراق المالية قامت بتسمية السيد وليد محمد عبد الفتاح العبدلات ممثلا لها في مجلس ادارة الشركة كما قامت نقابة شركات الخدمات المالية بتسمية السيد أنور بشير صبحي السقا ممثلالها في مجلس الإدارة، وذلك بتاريخ 2025/01/29
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hamza Tubaishat	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hamza Tubaishat